
Brief aan de raad over het AZC in Kersenboogerd 

Beste Raad, 

Bij deze wil ik reageren de brief over de plannen voor het bouwen van een AZC op de B locatie in de 
Kersenboogerd. Ik kan inspreekrecht aanvragen, maar kan mij beter uitdrukken in tekst. 

 
Ik hoop dat er dit keer geen toestanden komen zoals bij de vorige keer, toen de begraafplaats Zuiderveld 
werd besproken. Dat mensen met de meest uitgesproken meningen het recht nemen op spreken, maar 
totaal niet betrokken zijn bij het onderwerp en de mensen die er wel wonen (wij kijken hierop uit) en 
redelijk mee willen denken, niet aan bod komen. Wel is het jammer dat, net als de vorige keer, de 
bewoners niet allemaal goed geïnformeerd worden. Dit keer zijn de bewoners van Schellinkhout en een 
groot deel van de directe bewoners in de gemeente Hoorn hier niet over geïnformeerd. Ook werd over 
deze locatie niet gesproken in de kranten. Het neerzetten van een AZC is niet iets wat enkele straten 
aangaat, maar impact heeft op de hele stad en indirect ook op omliggende plaatsen. Impact zal overal 
ervaren worden direct in de betreffende wijk maar indirect ook in de winkelcentra, op de markt, op het 
strand van Schellinkhout, openbaar vervoer, politie, handhaving etc. Dit had aangekondigd moeten 
worden in lokale nieuwsbladen e.d. Het staat wel uitgebreid op de website van www.hoorn.nl. maar daar 
gaat de gemiddelde inwoner niet automatisch naar toe. 

 
Al jaren kijk ik naar de situatie in Ter Apel. Begrijp niet dat er in een klein dorp van ca 10.000 inwoners 
een AZC is neergezet voor 2000 mensen, wat ook nog vaak overloopt. Daar moet duidelijk wat aan 
gedaan worden. Het zou beter zijn dat deze mensen kleinschaliger worden opgevangen en niet in grote 
getalen in kleine Nederlandse gemeenten. Dat geldt ook voor de plek in de Kersenboogerd. Dit is een 
Nederlandse gemeente met een gezonde mix van culturen. 

 
Ik begrijp dat er gedacht wordt aan de locatie in de Kersenboogerd, die heeft bestemmingsplan 
uitbreiding begraafplaats. En die uitbreiding zal voorlopig niet nodig zijn 

 
Mijn man en ik zijn ervoor om oorlogsslachtoffers op te vangen. Wij hebben indertijd ook een Oekraïner 
opgevangen. Deze mensen hebben recht op opvang en goed begeleiding. Het is niet niks wat ze 
allemaal mee moeten maken. 

 
Nu komt de maar. Ik kom uit Amsterdam en heb daar het e.e.a. meegemaakt. Toen ik hier kwam wonen 
moest ik wennen aan de rust, maar vind dit nu heerlijk. Ik kan mij hier veilig voelen. Ik loop vaak over dat 
eventueel toekomstige AZC terrein en geniet van de omgeving. Dat gaat dus misschien verdwijnen. In 
het oorspronkelijke bestemmingsplan zou dit een natuur strook zijn tussen Hoorn en gemeente 
Drechterland. Natuur wat steeds schaarser begint te worden binnen de gemeente Hoorn. Daar is het 
ontwerp van ons huis met mos-sedum-dak ook op gebaseerd. Dat er een verbinding is tussen stad en 
dorp. De begraafplaats paste nog net in dit plaatje (ook al zien wij het dorp niet meer) maar een AZC niet 
meer. Maar dat is niet mijn grootste zorg. 

 
Graag nodig ik jullie uit om op dat terrein te komen staan en voor te stellen hoe het is als daar 399-550 
mensen worden opgevangen. Getraumatiseerde mensen die nu worden geplaatst tussen een 
begraafplaats en een hondenveld. Dat lijkt mij voor veel asielzoekers al een ongemakkelijke situatie. Uit 
de cijfers blijkt dat 75% alleen staande mannen zijn. Dat klinkt ook als een ongezonde onveilige situatie 
voor hunzelf. 

 
Ik heb niets tegen buitenlanders, maar wel tegen bepaald gedrag. Met name vrouw onvriendelijk gedrag 
(logisch want ik ben een vrouw). In Amsterdam werd ik vaak lastig gevallen door bepaald soort mannen. 
Op een gegeven moment kwam ik er achter dat in bepaalde kringen blonde vrouwen als hoeren worden 
gezien. Nu ben ik een stuk ouder, minder blond en hoop dat ik niet meer interessant ben. Maar er lopen 
hier heel veel blonde meisjes en jonge vrouwen, bij ons achter, rond. Buren van mij hebben een dochter 
die daar altijd speelt en de hond uit laat. Die raakt haar vrijheid kwijt. 

http://www.hoorn.nl/


Voor mij komt er nog een ander persoonlijk tintje bij. Een goeie vriendin van mij is vermoord door een 
(Iraanse) asielzoeker. Die woonde toen al een tijdje in Nederland en sprak al aardig Nederlands en 
kwam westers over. Ze kreeg daar een relatie mee. Maar hij was heel dominant, jaloers en opdringerig. 
De laatste keer dat ik haar sprak, vertelde ze dat ze die vriendschap wilde beëindigen. Dit heeft heel veel 
impact op mijn leven gehad. Dat komt nu weer allemaal naar boven. Nu wil ik niet beweren dat ze 
allemaal vrouwonvriendelijk zijn, maar er hoeft er maar 1 tussen te zitten. 

 
Als ik nog in Amsterdam had gewoond en daar een AZC zou komen, zou ik dat veel logischer hebben 
gevonden. Grote steden zijn veel multicultureler en ze zullen daar ook eerder aansluiting vinden. 

 
Het wordt namelijk ook een spannende tijd voor de andere culturen die zich hier inmiddels gevestigd 
hebben en zich nu veilig voelen. Zij zullen zich hierdoor ook onveilig gaan voelen omdat ze geassocieerd 
kunnen worden met de nieuwe asielzoekers. Ik betrapte mij er gisteren zelf al op dat ik alweer met 
andere ogen keek naar de mensen die rondliepen in de AH. En dat is wel het laatste wat ik wil. 

 
Daarnaast hebben mijn man en ik vorig jaar overwogen, gaan we verhuizen of blijven we hier? We 
hebben besloten om hier te blijven wonen en zijn ons huis flink aan het renoveren. Stel we willen nu 
vanwege deze situatie gaan verhuizen, dan zijn we die investering kwijt. En het huis wordt sowieso met 
een AZC in je achtertuin meteen een stuk minder waard. Hoe gaat de gemeente dit compenseren? 

 
Dit is mijn persoonlijke verhaal. Maar het gaat natuurlijk over de buurt. 

 
Het stuk grond te klein is voor 399 mensen. En lees nu dat er ook een deel voor doorstromers gaat 
komen. Om hoeveel personen gaat dit? Er kan ook haat komen vanuit de gemeente, hoe worden deze 
mensen beschermd? Hiervan kunnen de directe bewoners ook last krijgen. 

 
Wat heeft de gemeente Hoorn deze mensen hier te bieden? Wat is er voor hun hier te doen? Ik las dat er 
een dagbesteding en medische zorg is, maar hoe is dat geregeld? Mijn moeder woont hier sinds kort en 
kan zich niet inschrijven bij een huisarts. Er is woningkrapte. Er worden eindelijk betaalbare woningen 
gebouwd, waar nu misschien statushouders in gaan wonen. Eventuele beveiligers kunnen niet 
voorkomen dat ze door de wijken gaan lopen. De supermarkt is een kilometer verderop dus het is 
vanzelfsprekend dat ze al dan niet in groepen daar naar toe gaan lopen. 

 
Hoe zit het met de infrastructuur? Aan- en afvoer van goederen. Parkeerplek voor medewerkers, e.a. 
Verdwijnt het fietspad? De begraafplaats ligt nu zo ontsloten vanaf Zuiderdracht om extra verkeer langs 
scholen en kinderopvang te voorkomen. Dat argument is nu van tafel? Waar wordt de toegang ontsloten 
naar het AZC? Zowel met het autoverkeer als te voet. Aan de Zuiderdracht en Schellinkhout is geen 
voetpad. Wat geen veilige situatie is voor de asielzoekers. 

 
Dit gaat sowieso ten kostte van het fietspad en het hondenveld. Het fiets- en voetpad wordt intensief 
gebruikt. Met name het fietspad tussen de gemeente Hoorn en Zuiderdracht, wat loopt langs het 
hondenveld, wordt intensief gebruikt. Het hondenveld is een ontmoetingsplaats voor buurtbewoners. Ook 
mensen uit andere wijken maken gebruik van dit hondenveld. En het is een plek waar je, je hond los mag 
laten lopen/spelen. Daarnaast wordt er veel gewandeld en hardgelopen over het fietspad bij ons achter. 
Dat kan dan ook niet meer. 



Graag verneem ik minimaal een antwoord op de volgende vragen: 
1. Waar en hoe wordt de toegang ontsloten naar het AZC? 
2. Hoe worden de asielzoekers begeleid en hun veiligheid gewaarborgd? 
3. Hoeveel woonplekken voor doorstromers gaan er komen? 
4. Hoe wil de gemeente Hoorn de veiligheid en bewegingsvrijheid, van met name voor kinderen, 

vrouwen en ouderen met of zonder honden en ook fietsers, waarborgen? 
5. Hoe gaat de gemeente Hoorn de waarde daling van ons huis compenseren? 

 
 
Met vriendelijke groet, 

 


